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NIEUWSBRIEF
Jaargang 22 – uitgave juli/augustus 2023

OP NAAR DE TOEKOMST

Op 1 juni zaten het bestuur, en-
kele vertegenwoordigers uit on-
ze  leden,  en  enkele  externe
communicatiedeskundigen  bij
elkaar  in  een  zaaltje  bij  de
Wildacker.  Onder  leiding  van
Maartje  Bertens  -  een  jonge
Goirlese communicatieonderne-
mer - namen we nog een keer
alle  bestuursvoorstellen  voor
de  ALV  door.  Omdat  ‘vreemde
ogen  dwingen’  wilde  het  be-
stuur  graag  met  externe  des-
kundigen  nog  eens  goed  naar
de plannen kijken. 

Maartje had zich goed ingelezen
in de wereld van de ouderenbon-
den. Ze had gezien, dat de naam
KBO in heel veel afdelingen was
losgelaten  en  was  vervangen
door  seniorenbelang,  senioren-
netwerk of - zoals bij ons - senio-
renvereniging. En dat die namen
vervolgens werden afgekort : het
werd SB  - zoals in Riel - of SV.
“Dan denken mensen toch aller-
eerst dat ze met een sportvereni-
ging te maken hebben”.
Ze vond die namen ook allemaal
te  ‘officieel’,  terwijl  een  nieuwe
naam juist ‘warmte’ moet uitstra-
len.  En  ‘verbinding’.  En  ‘trots’.
Dat had ze immers allemaal gele-
zen  in  de  bestuursplannen:  dat
we het samen moeten doen; dat
we de verbinding moeten zoeken

met andere verenigingen. En ook,
dat we verbonden zijn met KBO-
Brabant.
Ze deed haar best om de aanwe-
zigen tot een andere naam te be-
wegen, die dat beter zou uitdruk-
ken. 'ONS Goirle' (met een knip-
oog naar het ledenblad ONS van
KBO-Brabant en naar het  typisch
Brabantse ‘ons moeder’), ‘Goolse
Glorie' en 'Generatie Goirle' pas-
seerden  de  revue.  Desondanks
koos  de  meerderheid,  na  een
goede  discussie,  voor  'Senioren
Goirle' met als ondertitel: 'Samen
goed  ouder  worden'.  Zoals  een
van  de  aanwezigen  zei:  "Het  is
misschien  niet  sexy,  maar  het
zegt wel wat het is."

De aanwezigen pleitten er verder
voor  om  op  de  kortere  termijn
vooral in te zetten op de 65 plus-
sers. Daar is nog een wereld te
winnen.  Slechts  20%  van  alle
Goirlese  65+'ers  is  lid  van  de
KBO. Er zijn ook gemeentes waar
dit  aantal  boven  de  60%  ligt.
Overigens  zegt  zo’n  percentage
niet alles: er zijn in Goirle naast
de KBO immers erg veel initiatie-
ven voor senioren. Daarnaast zijn
er  veel  senioren die wél  lid  zijn
van KBO Goirle,  maar niet goed
bereikt worden. Dat accent vindt
u terug in de voorstellen voor de
ALV.

En nog een tip van de deskundi-
gen: pas op met teveel afkortin-
gen.  Jullie  weten  het  wellicht,
maar  buitenstaanders  denken  :
OCO’s en VOA’s: wat zijn dat?

In  de  komende  ALV  sluiten  we
een  periode  af  met  een  aantal
concrete  voorstellen,  waarin  we
de vereniging opnieuw in de stei-
gers  zetten.  En  nu  kunnen  we
aan  de  slag  met  de  verdere
bouw. Daar zullen we de tijd voor
nemen. Tijd voor meer overleg en
betrokkenheid van de leden. Dat
is  nodig  om er  voor  te  zorgen,
dat iedereen de sneltrein bij kan
houden.
Ik dank iedereen, die mee bouw-
de aan een vernieuwd KBO, zeer
voor  hun tomeloze inzet.  Het  is
goed om nu twee maanden rust
te  nemen  om  daarna  weer  vol
energie aan de slag te gaan.
Mocht  ik  u  niet  zien  op  de  ALV
van 6 juli: een fijne vakantie ge-
wenst.

Wil van der Kruijs, voorzitter

www.kbo-goirle.nl
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NIEUWSBRIEF

SAMEN UIT DINEREN BIJ 
BREEHEES en “KOFFIEBAKKERS”

Omdat  eind  juli  geen  “Ons”  met  Nieuwsbrief  komt
kunt u deze keer aanmelden voor juli en augustus.

Op dinsdag 18 en donderdag 20 juli gaan we naar
Breehees waar u welkom bent vanaf 17.00 u. 
Het diner start om 17.30 u. Het maximaal aantal deel-
nemers is 40.

Op  15  en  16  augustus gaan  we naar  “Koffiebak-
kers” voor een 3 gangen lunch. U bent welkom vanaf
12.00 u. en de lunch start om 12.30 u. Het maximaal
aantal deelnemers is 30. 

De kosten voor beide etentjes zijn € 18,50 exclusief de
door u gebruikte drankjes. Aanmelden: Van 3 t/m 13
juli kunt u bellen of, bij voorkeur, mailen: 
Voor de dinsdag: Hannie van de Wal, tel.nr.: 06-491 37
366 of mailen naar jpvdwal@home.nl. Voor de woens-
dag  en  donderdag:  Cecile  van  Herpt,  tel.nr.:  013-
5349190 of mailen naar ciliavanherpt@gmail.com
Als u zich aanmeldt wilt u dan duidelijk uw naam, tele-
foonnummer,  én  uw  lidmaatschapsnummer  doorge-
ven,  ook van de andere mensen waarvoor  u reser-
veert,  en  aangeven  waar  uw voorkeur  naar  uitgaat:
vlees,  vis  of  vegetarisch.  Wanneer  u  niets  van  ons
hoort is uw naam, of namen, genoteerd. Is de middag
of avond al volgeboekt dan hoort u dat van ons.

Zomervakantie zuid: 15 juli t/m 27 augustus ‘23
Bouwvakvakantie zuid: 31 juli t/m 18 augustus ‘23
* de redactie wenst u een fijne zonnige vakantie toe *

Welkom aan 12 nieuwe leden sinds de laatste 
nieuwsbrief: Theo Adriaanse, Leny van Beurden-
van Erve, Petra van Elderen-Hermans, Thom Engels
Marja Hamers, Annet van Hamond, Monica Mallens, 
Clazien Schellekens, Henk Soeters, An Sweens-
Otten, Germa Zeijen, Guus van Zuylen.

NOTEER IN UW AGENDA ...

Op dinsdag 12 september openen we ons  nieu-
we  verenigingsjaar met  een  lezing  door  Bart
Berden,  de  bestuursvoorzitter  van  het  ETZ.  We
hebben allemaal wel eens met dit ziekenhuis te ma-
ken. Hoe kijkt het ziekenhuis naar zijn functie voor
onze regio? Hoe kijkt het naar de toekomst van zijn
ziekenhuis en wat zijn de ethische vraagstukken ,
waar het ziekenhuis en dus ook wij mee worden ge-
confronteerd?  Moeten  we  alles  wat  medisch  kan,
ook blijven doen?
De bijeenkomst start  om 13.30 uur in de kapel
van het Jan van Besouw met een muzikaal optreden
van het  ZuiderWindKwartet.  In  ons  streven om -
waar mogelijk - de samenwerking met anderen te
zoeken, hebben we voor deze gelegenheid ook de
leden van het Vrouwennetwerk Goirle uitgenodigd.
De toegang is gratis, maar graag wel even opgeven
via de mail van  kbogoirle@gmail.com      of via 06-
51908084.

Op woensdag 4 oktober staan we stil bij de  In-
ternationale Dag van de Ouderen, die op 6 okto-
ber wereldwijd wordt gevierd. Dat doen we met een
lezing van de geboren Goirlese Maria van den Muij-
senbergh met als titel - ontleend aan een bekend
liedje van de Amsterdamse tante Riek - “Me wiegje
was een stijfselkissie”, over hoe waar je bent gebo-
ren en opgegroeid, bepalend is voor je verdere le-
ven. “Vroeger” kon je nog van een dubbeltje een
kwartje worden. Maar is dat nog steeds zo?

Op  dinsdag  19  december  vindt  de  jaarlijkse
Kerstviering plaats. Deze keer bij de Commande-
rie. De viering begint om 11.30 uur en wordt mu-
zikaal opgeluisterd door het Goirlese koor Da Capo
met kerstliederen.

Vooraankondiging cursus ‘ITALIË, KUNST en 
CULTUUR, najaar 2023

De zomer  staat  voor  de deur.  We hopen dat  het
voor u een fijne, ontspannen tijd wordt. Achter de
schermen wordt er echter al hard gewerkt aan het
programma voor het najaar.

Zo heeft de werkgroep van de KBO Kunstkring een
cursus van zes bijeenkomsten voorbereid met als
onderwerp : ’Italië, kunst en cultuur’. Spreekt dit u
aan en denkt u eventueel aan deelname, noteer dan
alvast de data in uw agenda. 

De  cursus  wordt  gegeven  op  donderdagochtend
12, 19 en 26 oktober en 9, 16 en 23 november
2023.  In  de  Nieuwsbrief  van  september  volgt
nadere informatie.  

Speciale inhoud : Op de volgende pagina’s informeren wij u over de agenda en bijlagen voor onze 
Algemene Ledenvergadering op 6 juli a.s. 
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KBO-GOIRLE
ALGEMENE LEDENVERGADERING – DONDERDAG 6 JULI 2023

Aanvang 14.00 uur – Locatie den Deel, Frankische Driehoek, Goirle

Agenda 

1. Opening door de voorzitter.
2. Vaststelling van de agenda.
3. Aan-en afmeldingen.
4. Verslag vorige besluitvormende ALV van 26 januari. (Bijlage 1, blz 3)
5. Afscheid Hannie Schuurkes als bestuurslid. Na drie periodes neemt Hanny Schuurkes afscheid als 

bestuurslid van de KBO. Zij blijft binnen onze vereniging actief voor de organisatie van de busreizen 
en voor het ‘lief-en-leed-potje’. Wij zullen in deze vergadering stil staan bij dit afscheid en bij haar 
verdiensten voor onze KBO.

6. Benoeming Astrid van Grondelle als bestuurslid. In de vorige Nieuwsbrief hebben we de kandidatuur 
van Astrid van Grondelle aangekondigd. Tot nog toe zijn geen tegenkandidaten gesteld. Als er voor 
de vergadering geen tegenkandidaten zijn, dan kan Astrid bij acclamatie worden benoemd.

7. Vaststelling missie en strategie. Besluitvorming gebeurt aan de hand van bijlage 2 met daarin per 
item een gevraagde beslissing. (Bijlage 2, blz 5)

8. Vaststelling Organogram en taakomschrijvingen bestuursleden. (Bijlage 3, blz 8)
9. Vaststelling herziene begroting 2023. Herziene begroting met toelichting in bijlage 4, blz 10.
10. Vaststelling bestemming algemene reserves. Het bestuur vindt de algemene reserves onverantwoord

groot  en doet voorstellen om die reserves toe te wijzen aan concrete projecten. (Bijlage 5, blz 10)
11. Voorstel solidariteitsbijdrage. Voor toelichting zie bijlage 6, blz 11.
12.  (Wellicht) Presentatie nieuwe logo.
13. Rondvraag.
14. Sluiting.

# # # #

Bijlage 1 – Verslag Algemene Ledenvergadering – Wijkcentrum De Deel – 26 januari 2023 

1. Opening
De voorzitter opent en heet iedereen welkom. In het bijzonder René Matthijssen van SB-Riel. Er zijn 7 
schriftelijke afmeldingen gekomen. 
Vervolgens wordt een moment stilte gehouden voor de overleden leden.
De voorzitter benadrukt de belangrijke rol van de vele vrijwilligers, wat een instemmend applaus 
oplevert.
De agenda wordt hierna vastgesteld.

2. Verslag van de ALV van 14 april 2022
Antoon van den Dungen heeft een vraag over de balanspost van MBVO. De uitleg van de penningmeester 
is, dat de activiteit MBVO nu als gymnastiek is opgenomen en de subsidie van de gemeente daarvan 
losgekoppeld is.
Verder wordt besloten dat de opbrengst van de RABO-clubactie, een bedrag van €518,27, aan de 
Algemene reserve wordt toegevoegd.

Kees Groenewoud merkt op dat zijn voorstel om toe te treden tot het Bestuur niet is vermeld in het 
verslag. Hij voelt zich genegeerd. Voorzitter antwoordt dat er geen steun door de aanwezigen was en 
bovendien de gedachte leefde dat 2 leden uit één gezin geen deel mogen uitmaken van hetzelfde bestuur.
Hij geeft toe dat dit laatste niet juist is. Niet gebleken is dat dit niet mag.
Voorzitter zegt na de vergadering samen verder af te stemmen.
Thea Swalen vindt het leuk dat er een bijeenkomst is voor nieuwe leden met het bestuur.
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3. Jaarverslagen 2022: Activiteiten, ledenadministratie en bestuur
-Werkterreinen

Ton Haen: Wat is de hoofdlijn van het rapport van Peter van der Waa?
Voorzitter: Onderbrenging van activiteiten bij coördinatoren. Er ontstaat een discussie over wat wel en 
wat niet naar de leden moet van dit advies. Voorlopig besluit is dat de plannen eerst aan de leden worden
voorgelegd. Daarna is er pas besluitvorming. 
Voorzitter geeft aan dat het nieuwe bestuur de reacties zal meenemen voor het vervolg.

- Bestuur: Geen opmerkingen
- Samenwerking met Gemeente Goirle, SB-Riel en Kring Beekland: Geen opmerkingen
- Ledenadministratie: Geen opmerkingen

4. Financieel verslag 2022
Antoon van den Dungen vindt dat er een bedrag van de RABO-clubactie opgenomen had moeten  
worden. Gemachtigd penningmeester Piet van Tongeren legt uit dat het laatste half jaar 3 mensen zich 
hebben bezig gehouden met het financieel beheer, wat eenduidigheid niet altijd ten goede is gekomen. 
Vanaf januari 2023 is kandidaat penningmeester Piet Poos er volledig bij betrokken wat de verwerking, 
weergave en uitleg van de financiële zaken ten goede gaat komen.

Dynamic tennis: Er zijn geen uitgaven in 2021 en 2022 door Corona en door administratieve fouten bij de
Wissel.
Meerdaagse reis: Deze post is normaal gesproken budgetneutraal maar omdat er een 2e hulpverlener 
meeging voor een gereduceerde prijs zijn er kosten.

- Balans.
Antoon van den Dungen:
De post voor reservering jubileum is zo hoog. Uitleg is dat het besluit van het bestuur van 2012 is 
uitgevoerd c.q. hersteld. De post is in 2018 opeens verdwenen. 

- Verslag kascommissie.
Namens de kascommissie bestaande uit Thea Swalen en Koos Hensing doet Koos verslag.
Hij zegt de saldi van de bankrekeningen gecontroleerd te hebben en dat die overeenkomstig de bedragen
in de boekhouding zijn. Verder merkt hij op dat adviezen over het jaar 2021 door het Bestuur zijn 
opgevolgd. De kascommissie adviseert in de toekomst rekeningen van zaalhuur en consumpties door een 
coördinator te laten paraferen.
De kascommissie stelt vast geen onregelmatigheden te hebben geconstateerd en vraagt de vergadering 
om het Bestuur en de penningmeester te dechargeren voor het gevoerde beleid.

- Decharge bestuur.
De vergadering gaat akkoord met het verzoek van de kascommissie voor parafering rekeningen door een 
coördinator.
- Tweede en reservelid voor de kascommissie 2024.
Koos Hensing is aftredend. De voorzitter bedankt hem voor zijn werk en vraagt aan de aanwezige leden 
om een nieuw lid en reservelid. Antoon van den Dungen meldt zich aan als lid en Wim van Olphen als 
reservelid.

5. Bestemming resultaat 2022
De aanvankelijk keuze is om dit aan het nieuwe bestuur over te laten. Simon de Goede is van mening dat
het huidige bestuur deze beslissing behoort te nemen. De vergadering is het daar helemaal mee eens. 
Besloten wordt: Toevoeging aan de Algemene Reserve.

- Begroting 2023.
Piet Poos licht de begroting toe en legt uit dat het een voorlopige begroting is,  waar het nieuwe bestuur 
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in een Algemene Ledenvergadering in het voorjaar op terug gaat komen.

- Vaststelling contributie 2024.
Op de vraag van Toine van de Sande legt de voorzitter uit dat KBO-Goirle jaarlijks €13 per lid afdraagt 
aan KBO-Brabant.
Het bestuur stelt voor de contributie niet te verhogen en voor 2024 vast te stellen op €22,50.

6. Verkiezing bestuursleden
- Rooster van aftreden, alleen de voorzitter is aftredend en niet herkiesbaar.
- Procedure, Voorzitter legt de procedure uit. Niemand wil schriftelijk stemming.
- Voorstellen en verkiezing bestuursleden.
De kandidaat bestuursleden: Kitty Kolen, Piet Poos en Piet van Tongeren stellen zich voor.
Onder luid applaus worden zij hierna gekozen.

- Voorstellen en verkiezing voorzitter.
Vervolgens stelt Wil van der Kruijs zich voor.
Hierna vraagt de voorzitter de vergadering of zij het eens zijn met het besluit om Wil van der Kruijs te 
kiezen als voorzitter van KBO-Goirle. Bij acclamatie en onder luid applaus wordt hij gekozen.

7. Overdracht voorzitterschap
De voorzitter heeft vervolgens voor alle bestuursleden en een aantal vrijwilligers een persoonlijk 
dankwoordje. Ze krijgen deze tekst op een prachtig door Hanny Schuurkes geborduurd kaartje waarbij 
voor ieder een bosje bloemen hoort. Het laatste en mooiste boeket is voor zijn vrouw Elly, de woorden 

zijn op maar de dankbaarheid en de liefde zijn prachtig.

Hierna draagt Hans de voorzittershamer aan Wil over en wenst hem 
alle succes voor de toekomst.

Wil begint met Joost van den Vondel te citeren: “Waar werd 
oprechter trouw dan tussen man en vrouw...”
Hij bedankt Hans hartelijk voor het vele werk wat hij verzet heeft in 
de laatste jaren met o.a. corona en een kleine bestuursbezetting.
Vervolgens zet hij uiteen wat zijn ideeën zijn voor KBO-Goirle. De 
weergave van deze presentatie zal aan alle leden via e-mail worden 
toegezonden.

8. Rondvraag 
Jac Sperber vraagt waarom  de ALV niet in het Jan van Besouw gehouden wordt, dat is immers toch de 
centrale plaats. De voorzitter antwoordt dat KBO haar activiteiten op diverse plaatsen verspreid in Goirle 
heeft ondergebracht en dat we geen centrale plaats hebben.
Fons van Dijck en Ton Haen vragen nadrukkelijk om de samenwerking met elkaar te blijven zoeken en 
niet elkaar te beconcurreren. De vergadering is het hier hartgrondig mee eens.

9. Sluiting; napraten
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt iedereen uit om gezellig na te praten onder het genot van 
een hapje en een drankje.

# # # #

Bijlage 2 – Missie en strategie

Inleiding:
We hebben als KBO Goirle veel ideeën om ervoor te  zorgen, dat de KBO ook in de toekomst een 
belangrijke waarde blijft in ons dorp. Terwijl het lidmaatschap van de KBO voor veel mensen vroeger een 
vanzelfsprekendheid was, moeten we nu moeite doen om mensen aan ons te binden. In het 
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onderstaande geeft het bestuur kort weer, welke de belangrijkste uitgangspunten zijn, waarmee het 
vernieuwde bestuur de toekomst in wil. Over deze uitgangspunten is al gesproken in een eerste 
oordeelsvormende ledenvergadering - waar ze goed werden ontvangen .
Ze liggen nu ter besluitvorming voor in de ALV van 6 juli. Bij elk punt is aangegeven wat het gevraagde 
besluit is.

1. Samen
Veel ouderen waren vroeger zelden ‘alleen’, want we deden alles ‘samen’. Nu doen we zoveel ‘alleen’, dat
‘samen’ niet meer vanzelfsprekend is. Maar aan het aantal mensen, dat eenzaam is, zich nutteloos voelt 
en dat leidt aan depressies, kun je zien, dat de grenzen van het ‘alleen’ zijn, zijn bereikt en we toe zijn 
aan meer ‘samen’.
God schiep Eva - wat ‘de levende’ betekent - omdat hij zag, dat het niet goed was als de mens alleen 
was.  Pas in relatie met de ander wordt elk mens pas echt mens.
Vanuit die gedachte wil Senioren Goirle het begrip ‘samen’ in haar activiteiten centraal stellen. Wij willen 
mensen met elkaar in contact brengen en activiteiten organiseren, waarin de ontmoeting met elkaar een 
centrale plaats inneemt. En wij willen dat niet alléén doen, maar samen met alle andere organisaties en 
initiatieven, die er op gericht zijn om senioren bij elkaar te brengen. En Goirle telt veel van dat soort 
organisaties. 
Hier ontstaat een spanningsveld: enerzijds willen we natuurlijk zo veel mogelijk leden hebben, waarvoor 
we activiteiten organiseren, maar anderzijds willen we niet activiteiten oppakken, die anderen beter 
kunnen doen.
In ons motto “ Samen goed ouder worden ” is het begrip ‘samen’ dus van essentieel belang.
Gevraagde beslissing: In te stemmen met de beleidslijn, dat de senior in ons beleid centraal staat en 
dat we samen met andere organisaties ons voortdurend afvragen op welke wijze, door wie en in welke 
samenstelling dat het best kan worden gerealiseerd.

2. Van zelfredzaam naar samenredzaam
Dat geldt temeer, waar onze gemeente sterk inzet op de zelfredzaamheid van de inwoners en wij steeds 
meer tot het inzicht komen, dat die zelfredzaamheid voor veel ouderen niet aan de orde is. Juist door in 
te zetten op gemeenschappelijke activiteiten voor ouderen, is bij ons niet ‘zelfredzaamheid’ , maar 
‘samenredzaamheid’ het motto. Wij zullen vooralsnog vooral inzetten op de senioren die niet meer actief 
zijn in een betaalde baan, maar willen vanuit dat perspectief geleidelijk aan ook nadrukkelijk het contact 
aangaan met de 50 plussers en niet alleen activiteiten organiseren vóór ouderen, maar we willen ook 
inzetten op projecten, waarbij jongere ouderen zich inzetten voor oudere ouderen. (maatjesprojecten)
Gevraagde beslissing: Samenredzaamheid vormt de basis voor ons beleid. We organiseren niet alleen 
vóór senioren, maar verschillende  groepen senioren worden actief benaderd om zich in te zetten voor 
anderen.

3. Goed ouder worden
Je hebt niet alles in de hand. Ook je gezondheid niet. Maar je kunt er wel veel aan doen. Je wilt niet 
alleen gezond ouder worden, maar je wilt goed ouder worden. Daarvoor zijn van belang: Vitaal blijven 
door sport en bewegen; jezelf ontwikkelen; zorgen voor een goed social netwerk en de weg weten in wet-
en regelgeving, procedures en instanties, die je kunnen ondersteunen.
Deze mix moet een belangrijk deel zijn van ons beleid en dus ook van onze communicatiestrategie.
Gevraagde beslissing: Goed ouder worden is ons streven. We zetten daartoe in op vitaliteit, 
ontwikkeling, ontmoeting en het bouwen van goede sociale netwerken. 

4. Dé oudere bestaat niet
We zeggen het zo vaak: dé oudere bestaat niet. Als je 50 wordt kun je lid worden van de KBO (is 
provinciaal beleid), maar in de praktijk is de gemiddelde leeftijd 77 en ook de nieuwe leden zijn veelal 
rond de 70.
Kijkend naar onze activiteiten, moeten we constateren, dat wij voor de jongere doelgroep geen of 
nauwelijks activiteiten organiseren. Onze activiteiten richten zich bewust of onbewust in feite op de 70 
plusser. Daar zullen we in eerste instantie ook de nadruk op blijven leggen, maar geleidelijk aan zullen 
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we die nadruk verleggen naar nieuwe doelgroepen. We zullen de komende tijd in kaart brengen, wat voor
behoeftes daar leven.
Gevraagde beslissing: Het - op termijn - veel bewuster onderscheiden naar leeftijd/opleidings-
niveau/mannen en vrouwen (waarom geen activiteiten speciaal op mannen of vrouwen gericht?) en 
onderzoeken, wat ons voor die categorieën interessant zou kunnen maken.

5. In Goirle
We zijn een Goirlese vereniging. In de voorgaande punten hebben we ons gericht op de vereniging zelf en
haar leden. Maar we willen ons ook expliciet richten op de samenleving en op de politiek.
 Sinds de grote decentralisaties zijn veel taken op het brede terrein van zorg, welzijn en wonen 
overgedragen aan gemeentes. Wij willen werken aan bewustwording onder ouderen en op het concreet 
behartigen van belangen op deze terreinen. Dat is een relatief nieuwe loot aan de stam, die ook daarom 
van strategisch belang is, omdat we ons daarbij niet richten op leden van de KBO, maar op alle ouderen.
Wij zetten ons dus in voor alle senioren in Goirle. Het gaat dus om goed ouder worden in Goirle. “Goirle” 
moet dus ook nadrukkelijk in onze naam voorkomen. Wij zijn blij, dat we zonodig kunnen terugvallen op 
de expertise van KBO-Brabant, die ook op landelijk niveau onze belangen behartigt en waarvan ieder lid 
automatisch ook lid wordt. Maar wij willen ons primair positioneren als een onderdeel van de Goirlese 
welzijnsstructuur en het zijn van gesprekspartner met gemeente en andere  relevante Goirlese partijen.
Gevraagde beslissing: In te stemmen met deze positionering.

6. Een open vereniging: nieuwe naam
We willen een open vereniging zijn: principieel toegankelijk voor iedereen, ongeacht leeftijd en levens-of 
geloofsovertuiging.
Uit het voorgaande moge blijken, dat wij  de kernwaarden  van de ‘oude KBO’ overeind willen houden: de
mens wordt pas echt mens in relatie tot de ander en niemand leeft voor zichzelf. We vinden het 
belangrijk om die uitgangspunten centraal te blijven stellen. Anderzijds realiseren wij ons, dat we steeds 
meer leven in een geseculariseerde samenleving, waarin organisatie op basis van geloofsovertuiging niet 
meer vanzelfsprekend is. In de afweging van behoud van de breed gekende naam KBO versus een 
nieuwe naam, die die openheid uitstraalt, kiezen we voor de naam “Senioren  Goirle”. Met als vaste 
ondertiteling “Samen goed ouder worden”. Het is van groot belang om die naam zo snel mogelijk ingang 
te doen vinden en onze communicatiestrategie daar op te richten.
Gevraagde beslissing: In te stemmen met de naam “Senioren Goirle” met de ondertiteling “Samen 
goed ouder worden” en dat ook consequent in alle uitingsvormen te gebruiken.

7. Een open vereniging: ook intern
Ook intern willen wij een open vereniging zijn. Iedereen, die zich aanmeldt als lid moet in beginsel 
kunnen deelnemen aan alle activiteiten. Dat wordt alleen begrensd door ruimte of door beperkingen , die 
inherent zijn aan de activiteit.(bijv. museumbezoek). Dit uitgangspunt kan op gespannen voet staan met 
de behoefte aan eigenheid en vertrouwelijkheid. Maar in de afweging moet de openheid het o.i. winnen. 
Gevraagde beslissing: In te stemmen met de beleidslijn, dat we ook intern een open vereniging zijn en
het bestuur op te dragen, om in overleg met alle betrokkenen, ruim voor de start van het nieuwe jaar 
2024, in overleg te gaan over de concretisering daarvan.

8. Een open vereniging: lidmaatschap voor iedereen
KBO Brabant heeft onderzoek gedaan naar de vraag , waarom mensen lid worden. Resultaat: omdat men
vrijwilligerswerk wil doen (actieve leden), omdat men zelf hulp nodig heeft (meer passieve leden), omdat 
men wil deelnemen aan activiteiten (actieve leden) en uit solidariteit. Vooral die laatste reden is van 
belang voor een open vereniging. Jongeren kunnen lid worden, omdat ze belangenbehartiging belangrijk 
vinden of omdat “onze ouders aan de KBO altijd veel gehad hebben”. Zoals boven al gemeld, sluit die 
oriëntatie van en op jongeren goed aan bij een maatschappelijke trend.
Gevraagde beslissing: Het lidmaatschap van de vereniging mogelijk te maken voor iedereen, die daar 
om allerlei verschillende redenen belangstelling voor heeft
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9. Senioren trefpunt
Onze vereniging onderkent al veel langer de wenselijkheid van een eigen home. In lijn met al het 
bovenstaande pleit het bestuur voor een senioren trefpunt, dat niet exclusief is voor onze eigen leden. 
Het moet een open home worden voor alle senioren. Daarom willen we met andere partijen de 
samenwerking zoeken voor de realisatie van dit trefpunt.
Uit ervaringen elders blijkt, dat zo’n eigen home als mogelijkheid om elkaar te ontmoeten en activiteiten 
te ondernemen als stimulerend wordt ervaren. In de oordeelsvormende vergadering van 26 april is deze 
ontwikkeling zodanig positief ontvangen, dat het bestuur thans werkt aan de realisatie van zo’n senioren 
trefpunt in Goirle. Daarvoor is naast vrijwilligers ook geld nodig. Het bestuur zal zich inzetten om bij de 
grote vermogensfondsen subsidies te verkrijgen, maar die zullen alleen willen meedoen, als we er ook 
eigen geld in stoppen. Bij de behandeling van de begroting zal het bestuur daarom vragen om uit de 
algemene reserve 15.000 euro vrij te maken voor dit plan.
Gevraagde beslissing: Er mee in te stemmen, dat het bestuur de plannen voor een eigen seniorenhome
verder ontwikkelt en daarvoor 15000 euro vrij te maken uit de algemene reserves.

# # # #

Bijlage 3 –  Bestuur KBO-Goirle

Algemeen: Het bestuur functioneert als een college van burgemeester en wethouders. Dat betekent, dat
het gemeenschappelijk verantwoordelijk is voor het algehele beleid en de uitvoering daarvan, maar dat 
binnen de afgesproken kaders elk bestuurslid integraal verantwoordelijk is voor de eigen portefeuille. Die 
integrale verantwoordelijkheid behelst zowel het inhoudelijke, het organisatorische als ook het financiële 
deel.

Vorming bestuur
1. Het bestuur van KBO-Goirle bestaat uit maximaal 9 en minimaal 5 leden.
2. Bestuursleden worden gekozen steeds voor een periode van 3 jaar met de mogelijkheid tot 

herverkiezing voor maximaal nog twee periodes.
3. Bestuursleden worden gekozen door de ALV  op voordracht van het bestuur en/of door tenminste 5 

leden.
4. Kandidaten worden tenminste 14 dagen voor de ALV bekend gemaakt aan de leden met een 

motivatie van zowel bestuur als betrokkenen.
5. Tegenkandidaten kunnen worden gesteld tot een week voor de ALV, voorzien van een gemotiveerde

toelichting van indieners en bestuur.

Taakomschrijving bestuursleden

De voorzitter: De voorzitter is verantwoordelijk voor het algehele beleid van de vereniging. Hij/zij 
stimuleert waar nodig de leden van het bestuur en ondersteunt hen waar nodig bij de uitvoering van hun 
taak. Met de individuele bestuursleden voert hij regelmatig voortgangsgesprekken. Hij/zij draagt er zorg 
voor dat het voltallige bestuur tenminste eenmaal per jaar zijn functioneren evalueert, al dan niet onder 
externe begeleiding.
De voorzitter draagt speciale zorg voor de eenheid binnen het bestuur, zowel naar binnen als naar buiten.
De voorzitter draagt zorg voor een goede interne en externe communicatie van het beleid en de 
uitvoering daarvan, voor zover dat niet gaat over een specifiek beleidsterrein. In het bijzonder is hij/zij 
verantwoordelijk voor opzet en inhoud van de maandelijkse Nieuwsbrief en voor alle andere 
communicatiemiddelen met de leden.
De voorzitter vertegenwoordigt - al dan niet samen met andere bestuursleden - de vereniging naar 
buiten.

De secretaris: De secretaris is verantwoordelijk voor tijdige voorbereiding en aankondiging van de 
bestuursvergaderingen en ledenvergaderingen en voor een goede verslaglegging daarvan. Hij controleert 
regelmatig of gemaakte afspraken worden nagekomen en spreekt daar zo nodig bestuursleden op aan.
De secretaris beoordeelt of inkomende of uitgaande post moet worden verspreid onder bestuursleden en 
wanneer zulks niet het geval is, is hij/zij verantwoordelijk voor een goede afhandeling. Hij/zij is ook 
verantwoordelijk voor een goede registratie van alle in- en uitkomende post.
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De secretaris is functioneel verantwoordelijk voor een goede aansturing van de ledenadministratie, zoals 
die plaatsvindt door de leden-administrateur.

De penningmeester: De penningmeester is verantwoordelijk voor een tijdige begroting voor elk nieuwe 
kalenderjaar en voor het volgen van de ontwikkeling van inkomsten en uitgaven. Hij signaleert tijdig aan 
het bestuur over mogelijke mee-of tegenvallers. Samen met de verantwoordelijke bestuurders voert hij 
tenminste 1 maal per jaar overleg met de coördinatoren en/of werkgroepen, zodat de bestuurders hun 
integrale verantwoordelijk ook daadwerkelijk waar maken.
De penningmeester draagt er zorg voor dat de kascommissie kan beschikken over alle relevante 
informatie.

Bestuurslid Dienstverlening: Het bestuurslid Dienstverlening is verantwoordelijk voor de ontwikkeling 
en uitvoering van allerlei vormen van dienstverlening, die Senioren Goirle kan bieden aan leden en niet- 
leden. Het gaat dan zowel om de meer individuele als ook de collectieve dienstverlening.
Het bestuurslid brengt in kaart welke vormen van dienstverlening denkbaar en mogelijk gewenst zijn voor
een breed scala aan senioren, adviseert het bestuur over de vraag of die moeten en kunnen worden 
aangepakt en zorgt - in overleg met coördinatoren en/of werkgroep - voor een goede uitvoering.
Het bestuurslid zorgt - in overleg met de penningmeester voor een goede en tijdige begroting voor de 
dienstverleningsactiviteiten.

Bestuurslid Belangenbehartiging: Het bestuurslid belangenbehartiging heeft tot taak om de leden en 
niet-leden bewust te maken van de vraagstukken waarmee zij nu en/of in de toekomst kunnen worden 
geconfronteerd. Hij/zij organiseert daartoe bijeenkomsten en andere activiteiten , die op bewustwording 
zijn gericht en plant - in afstemming met de werkgroep belangenbehartiging - noodzakelijke 
vervolgstappen, zodat de belangenbehartigingsrol ten volle zichtbaar wordt.
Het bestuurslid belangenbehartiging is tevens voorzitter van de eenheid belangenbehartiging, waarvan 
ook de huidige penningmeester - in zijn rol als onze vertegenwoordiger naar de gemeente - alsook het 
bestuurslid dienstverlening deel uit maken. Hij/zij  is ook verantwoordelijk voor het functioneren van de 
werkgroep belangenbehartiging.

Bestuursleden Ontmoeting, ontspanning en ontwikkeling: Ontmoeting, ontspanning en 
ontwikkeling zijn van oudsher de speerpunten van KBO-Goirle. Elk van deze gebieden kent een eigen 
bestuurslid, waardoor de activiteiten en de activiteiten-coördinatoren dicht bij het bestuur staan. De 
bestuursleden zijn er voor verantwoordelijk, dat er binnen hun domein een voldoende en kwalitatief goed
aanbod is van activiteiten voor de verschillende leeftijdsgroepen senioren.

Overig: Ons afdelingsreglement biedt de ruimte voor maximaal 9 bestuursleden. Het bestuur heeft 
besloten om de negende zetel voor alsnog niet in te vullen en eerst ervaring op te doen met de hierboven
beschreven taakverdeling.

# # # #
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Bijlage 4 –  Aangepaste exploitatiebegroting 

Tijdens de Algemene Ledenvergadering van 26 januari hebben we als bestuur grote ambities getoond. Op
dat moment beschikte we nog niet over de gegevens om de ambities te vertalen in een goede begroting. 
Toen hebben we beloofd om in juli te komen met een goed onderbouwde aangepaste en dekkende 
begroting. Helaas moeten we constateren dat we daar niet in zijn geslaagd.
We hadden ons voorgenomen om met de coördinatoren van de verschillende activiteiten rond te tafel te 
gaan zitten, om een goed onderbouwde aanpassing van de lopende begroting te kunnen maken. Dat 
wilden we zo doen, omdat onze plannen om alles kostendekkend te maken en om geen ‘verenigingen 
binnen de vereniging’ toch behoorlijk ingrijpend zijn. en een omslag in denken vragen. Het heeft ons 
echter gewoon ontbroken aan voldoende tijd om dat voornemen waar te maken. De door de 
coördinatoren wel opgestelde begrotingen zijn niet allemaal volledig en lastig te vertalen naar een KBO 
brede begroting. Bovendien is voor een goede begroting voor het tweede halfjaar ook inzicht nodig in de 
kosten die in het eerste halfjaar zijn gemaakt.  Die zij nog niet bekend en daarom kunnen we het eerste 
half jaar nog niet administratief afsluiten. Wel kunnen we op basis van de beschikbare informatie 
vaststellen dat de oorspronkelijke verwachte tekort min of meer gelijk blijft. Overigens zijn er wel 
verschuivingen tussen de posten. 
 Door de grotere zichtbaarheid is sprake van duidelijke ledengroei. De leidt tot meer contributie 

opbrengsten, terwijl die - omdat de peildatum voor afdracht aan KBO-Brabant 1 januari is - geheel aan
de afdeling toevallen.

 De grotere zichtbaarheid heeft ook meer kosten met zich meegebracht en dat zal ook het komende 
halfjaar nog wel zo zijn. Deze zijn lastig te begroten.

 De afgelopen maanden hebben we meer ledenbijeenkomsten gehad. Denk aan twee extra 
ledenvergaderingen en een bijeenkomst van nieuwe leden. Ook dat heeft meer geld gekost.

 
Het bestuur stelt daarom voor om:
-  het verwachte tekort van €5.000 ten laste van de Algemene Reserve te brengen.
-  aan de lopende begroting een bedrag van €5.000 uit de algemene reserve toe te voegen voor

 communicatie,

Gevraagde beslissing: In te stemmen met dit bestuursvoorstel.

# # # #

Bijlage 5 –  Ontwikkeling Algemene Reserve

Aan het begin van 2023 had de vereniging een Algemene Reserve van € 63.743. Voor een vereniging van
onze omvang en begroting is dat een te groot bedrag. Zo’n grote algemene reserve belemmert ons ook 
bij het verkrijgen van externe subsidies. De algemene reserve is overigens wél geld dat door de leden 
bijeen is gebracht. Het bestuur stelt daarom voor om een deel van het geld in te zetten ten behoeve van 
de huidige leden en voor het realiseren van de meer-jaren ambities. Daarom stellen we voor om voor de 
volgende onderwerpen doelreserves aan te leggen.

Senioren Trefpunt
Onze vereniging onderkent al veel langer de wenselijkheid van een eigen home. Zoals bekend werkt het 
bestuur nu aan de realisatie van zo’n senioren trefpunt. Een trefpunt, dat wat het bestuur betreft, niet 
alleen voor de leden van de KBO bedoeld zou moeten zijn, maar voor alle senioren. Daarom wil het 
bestuur hier wel het voortouw nemen, maar zoeken we ook naar andere partijen, om samen dit initiatief 
te dragen. Maar als dat niet lukt, wil het bestuur toch doorgaan op deze weg, omdat uit ervaringen elders
blijkt, dat zo’n eigen home als mogelijkheid om elkaar te ontmoeten en activiteiten te ondernemen als 
stimulerend wordt ervaren.
Het is niet te verwachten dat een dergelijk trefpunt meteen kostendekkend kan functioneren. Het bestuur
stelt daarom voor om voor de inrichting en exploitatie voor de eerste twee jaren  een bedrag van  
€15.000 te reserveren.
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Geleidelijk inlopen kostendekkende activiteiten
De afgelopen jaren heeft de vereniging uit de kas de kosten van huur voor activiteiten betaald. In de 
oordeelsvormende vergadering van 26 april heeft het bestuur voorgesteld om  de bijdrage uit de 
algemene middelen in een periode van 4 jaar af te bouwen met 25% per jaar, zodat uiteindelijk pas in 
2027 de huur door de deelnemers geheel zelf moet worden betaald. 
Het bestuur stelt nu voor om voor deze afbouw €10.000 uit de Algemene Reserve te reserveren. 

Verbeteren communicatie, nieuwe website en boekhoudpakket
Een belangrijke ambitie van het bestuur is de communicatie zowel binnen de vereniging als naar buiten te
verbeteren. Dat is niet zomaar een ambitie: wil je als vereniging zichtbaar en aantrekkelijk blijven dan is 
communicatie van levensbelang. In de begrotingen tot nog toe is daar nauwelijks geld voor gereserveerd.
Dat geldt ook voor de lopende begroting, terwijl een nieuwe naam ook vraagt om een nieuw logo en we 
ook de website willen verbeteren. De fraaier uitgegeven Nieuwsbrief kost ook extra geld. Daarom stelt 
het bestuur voor om aan de lopende begroting extra 5000 euro toe te voegen voor communicatie, 
waaronder een beter boekhoudpakket.
De komende jaren zullen we moeten zoeken naar mogelijkheden voor structurele verbetering van de 
inkomsten. Voor de komende 4 jaar stelt het bestuur voor om voor communicatie een bedrag van 14.000
te reserveren (5000 voor 2024, 4000 voor 2025, 3000 voor 2026 en 2000 voor 2027) uit de reserves.

Samenvatting
Deze voorstellen zullen de volgende uitwerking hebben op de Algemene Reserve.

– Stand Algemene Reserve per 1 januari 2023 € 63.743
– Onttrekkingen:
 Opzetten Senioren Trefpunt € 15.000
 Geleidelijk inlopen kostendekkende activiteiten € 10.000
 Verbeteren communicatie, nieuwe website en boekhoudpakket €   5.000
 Aanvulling tekort 2023 €   5.000
 Structurele reservering communicatie t/m 2027 € 14.000

Totaal geplande onttrekkingen         - €     49.000  
– Verwachte stand Algemene Reserve € 14.743

Gevraagde beslissing: In te stemmen met de genoemde onttrekkingen aan de Algemene Reserve.

# # # #

Bijlage 6 – Solidariteitstoeslag

Het Goirlese deel van de contributie (9.50 euro. De andere 13 euro wordt overgemaakt naar KBO-
Brabant) is al enkele jaren niet verhoogd. Omdat we buffers hebben lijkt de noodzaak om die contributie 
te verhogen niet zo groot, maar het bestuur wil voorkomen, dat we straks in een keer fors moeten 
verhogen. Het bestuur wil ook, dat niemand vanwege de hoogte van de contributie geen lid zou kunnen 
worden. Het (fors) verhogen van de contributie voor iedereen wil het daarom zo lang mogelijk uit stellen.
Daarom stelt het bestuur voor om met ingang van het nieuwe contributie-jaar de mogelijkheid te bieden 
om een (aanmerkelijk) hogere bijdrage te betalen bovenop de reguliere subsidie. Als u daarmee instemt 
zal op de nieuwe website daartoe een betaalmogelijkheid worden aangemaakt. De opbrengst van de 
vrijwillige bijdrage komt geheel ten goede aan de Goirlese afdeling. Voor hen, die een substantieel bedrag
willen overmaken, wijzen we er op, dat de KBO een ANBI-status heeft, waardoor fiscaal voordeel kan 
worden verkregen. De penningmeester kan u daarover informeren.
Gevraagde beslissing: In te stemmen met een solidariteitstoeslag boven op de geldende contributie.

# # # #
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IN DE SCHIJNWERPERS

Vrijwilliger van de maand:  Hanny Schuurkes  [Goirle, 1946]

Weer  een  vrijwilliger  die  zegt:
“Van mij hoeft het niet, iedereen
in de KBO kent mij, maar Wil van
der  Kruijs  zei:  het  moet.”  Dus.
Hanny en ik  moeten elkaar lang
geleden mis  zijn  gelopen op het
schoolplein van bs Biesedael (te-
genwoordig De Regenboog), maar
haar kinderen Maurits, Alexander
en  Erica  zijn  schoolgenoten  van
mijn kinderen.  Laten we met de
school  beginnen,  want  Hanny
heeft  heel  haar  werkende  leven
voor de klas gestaan, vanaf 1966
tot  2011  met  een  onderbreking
van enkele jaren (en toen was ze
oppasmoeder in de gymzaal  van
de Biesedael). De start is verma-
kelijk.  De  non  van  de  kweek-
school zei: “bel die school in Tiel”.
Hanny belde en was aangenomen,
ze hoefde niet eens te solliciteren.
Ze heeft vier jaar in Tiel gewerkt.
Toen  een  collega  vanwege  aan-
staand  moederschap  ontslagen
dreigde  te  worden,  zei  het  hele
personeel: “dan gaan we allemaal
weg”, en het ontslag werd inge-
trokken. Dat was nog eens solida-
riteit, er kwam geen vakbond aan
te  pas.  Hanny  heeft  als  inval-
kracht  zowat  alle  basisscholen
van Goirle gezien, daarna werkte
ze  3  jaar  in  De  Reeshof  en  ten
slotte  nog  20  jaar  in  De  Blaak.
Haar  kinderen  heeft  ze  uit  haar

eerste  huwelijk.  Haar  huidige
man,  met  wie  ze  31  jaar  ge-
trouwd is, heet Cees Groenewoud,
maar ze is zichzelf Schuurkes blij-
ven noemen. Ze is geboren in de
Dorpsstraat in Goirle in 1946. Ze 

heeft  nadien  in  de  Van  Malsen-
straat  gewoond,  de  Duifstraat
(nabij het Leypark), Maarten Lu-
ther  Kinglaan en nu in  de Louis
Couperusdreef.  Hanny is  11 jaar
lid van de KBO-Goirle, de eerste 2
jaar  notuleerde  ze  voor  het  be-
stuur, de laatste 9 jaar was ze be-
stuurslid.  Ze was contactpersoon
voor een groot aantal activiteiten
(jeu de boules, bridge, schilderen,
handwerken,  linedance  en  nog
meer). Op die manier onderhoudt
het bestuur contact met de basis;
daarom  kent  “iedereen”  Hanny
ook. Tegenwoordig heet het “por-
tefeuillehouder”,  om  verwarring
te voorkomen met de contactper-
soon  die  deel  uitmaakt  van  de
groepsactiviteit. Hanny moet zich
nu  noodgedwongen  terugtrekken
uit het bestuur en tal van activi-

teiten,  want  ze  wordt  geplaagd
door een stevige osteoporose. Ze
heeft  een  rugoperatie  nodig,  de
wachtlijst is lang, ze hoopt op au-
gustus. Ze hoopt vooral dat na de
operatie de pijn weg is en dat ze
dan  weer  vooruit  kan.  Deze
Nieuwsbrief is dan allang uitgeko-
men. Ze is momenteel (we spre-
ken elkaar op 4 mei) bezig met de
organisatie  van  de  KBO-dagreis
op 29 juni. Voor het eerst wordt
die ondernomen met de Senioren
Riel. Op de valreep meldt ze nog
een  activiteit,  die  naar  ik  ver-
moed,  grote  waardering  onder-
vindt: ze zorgt voor een bloeme-
tje en een kaartje bij gelegenheid
van  een  huwelijksjubileum,  een
bijzondere  verjaardag  of  overlij-
den.  De voorwaarde is  uiteraard
dat zij het moet weten. Ze grin-
nikt:  “misschien helpt dat en ge-
ven mensen het naar het bestuur
door als er iets is.” Een bijzonder-
heid van dat “kaartje” is dat Han-
ny  het  zelf  maakt.  Volgens  mij
heeft voorzitter Wil van der Kruijs
gelijk als hij zegt “het moet” …   

           Ben Loonen

DE KUNSTKRING

De Kunstkring bestaat inmiddels ruim 15 jaar en organiseerde al deze tijd activiteiten voor diegene die zich bij deze
Kring had aangemeld.
Inmiddels heeft KBO-Goirle een vernieuwd bestuur met een nieuw beleid, nieuwe ideeën en nieuwe inzichten.
Het bestuur is van oordeel dat onder andere onze  activiteiten zonder enige drempel voor alle leden toegankelijk
moet zijn. Uitsluitend eigen leden uitnodigen via een eigen ledenlijst past niet in het nieuwe beleid. Daarom nodigen
wij vanaf heden alle leden van de KBO-Goirle  uit voor onze activiteiten via de (digitale) nieuwsbrief van de KBO.

Heeft u nog geen idee wat de Kunstkring doet en waarom.

Het doel is de bevordering van het actief en in groepsverband bezig zijn met kunst.
Dit klinkt zwaar maar is het niet. In de praktijk gaan we 7x per jaar gezellig naar een
lezing of op pad naar een  museum of een atelier van een kunstenaar of maken een
excursie naar een plaats met bijzondere objecten zoals een kerk, een beeldentuin,
een stad of gebouw met bijzondere architectuur, enzovoort.
Voorkennis is niet noodzakelijk, belangstelling volstaat.  Is uw belangstelling gewekt
en wilt u meer weten over de Kunstkring? Kijk dan eens  op www.kbo-goirle.nl onder
activiteiten.
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            In memoriam 
 
Dhr. L. Stavast
Mw. J. van Lieshout-de Rooij

 Wij wensen familie en
 naasten veel sterkte toe

http://www.kbo-goirle.nl/

